
 
REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD DELNICE 

GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ 

KLASA: 023-06/14-01/01 
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Delnice, 10. ožujka 2017. godine 

 

 

Z A P I S N I K 

s 286. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 10. ožujka 2017. godine 

u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Alen Udovič, 

direktor GSC Delnice, Iva Žagar, direktorica „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Dragan Abramović, 

zapovjednik JVP Delnice, Martina Petranović, službenica Stručne službe za obavljanje poslova tijela 

Grada, samouprave i uprave, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije,  Ivana Pleše, 

Narodna knjižnica i čitaonica Delnice, Tihana Ljubojević, pedagogica u Dječjem vrtiću „Hlojkica“ 

Delnice,  Mirna Janeš, voditeljica Programa „Pomoć u kući starijim osobama“ i „Osobni asistent“. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Davorka Grgurić, Petar Hrg, Indira Rački Joskić 

umjesto koje sjednici prisustvuje Ivana Pleše, Zvezdana Jerković umjesto koje sjednici prisustvuje 

Tihana Ljubojević, Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici prisustvuje Dražen Rački. 

 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

GORDANA PISKAČ 

- Napravljen je Akcijski plan za Rome. Danas se očekuju još neki podaci nakon čega ćemo sve 

kompletirali za Gradsko vijeće. 

- Napravljen je upitnik vezan za porez na nekretnine.  

- Uređenje brdsko biciklističke staze u Brodu na Kupi je uključeno u projekt. 

- Poslana je požurnica HT-u za sklapanje aneksa ugovora. Odgovor još nije dobiven. 

- Završen je Godišnji plan upravljanja nekretninama.  

- Napravljen je ugovor za produljenje roka vezano za K1 zonu. Ugovor je poslan na potpis 

gospodinu Ćorku. 

- Stigao je troškovnik opreme za školu Turke. Uključeno je u trošak projekta kojeg prijavljujemo. 

- Radi se na popisu divljih deponija. Teren je obiđen, slijedi izrada izvješća za dosad izvedene 

aktivnosti i plan za naredne aktivnosti. 

- Radi se na sanaciji ceste prema Krašićevici. Troškovi će biti preko 200.000,00 kuna. Zatraženo 

je sufinanciranje od strane PGŽ.  

- Obilazak terena s geometrima vezano za formiranje okućnice oko objekta Hidroelektre.  

- Aktivnosti vezane za legalizaciju. 

- Priprema se tekst javne nabave za cestu u poslovnoj zoni Kendar. Slijedeći tjedan kreće objava 

javne nabave. Na upit gradonačelnika da li je potrebno još nešto slati u Ministarstvo za imovinu 

osim suglasnosti na glavni projekt koja je poslana, odgovara da treba riješiti zemljište, da smo 

od njih dobili suglasnost da su oni suglasni da mi krenemo  u izdavanje građevinske dozvole, a 

dali su suglasnost upravo zato što su oni vlasnici jednog djela zemljišta. Tu se sad stvar nažalost 

komplicira iz razloga što je naknadno je zabilježen zahtjev za povrat imovine. Ministarstvu 

imovine moramo dostavit sve podatke da oni nama mogu darovat zemljište. Dobit ćemo 

građevnu dozvolu ali ne i uporabnu dok sve ne riješimo. 

- Poslani su dopisi Županijskoj upravi za ceste i Hrvatskim cestama vezano za problematiku 

parkinga u Brodu na Kupi.  



- U Krivcu se čiste kanali i propusti.  

- Aktivnosti vezane za komunalnu naknadu, izdaju se rješenja, postupa se po žalbama. 

- Priprema se odluka o namjeni objekta Hidroelektre. 

- Priprema odluke o prodaji nekretnina u vlasništvu grada. 

- Aktivnosti vezane za „Zelenu čistku“ koja će biti na nivou Hrvatske 24.4.2017. godine. 

- Izrađen je troškovnik za plato ispred mrtvačnice. Proslijedit će se u KTD „Risnjak-Delnice“ 

zbog provođenja postupka javne nabave. 

- Davorin Klobučar: Glede uređenja brdsko biciklističkih staza, mi smo službeno zatražili 

suglasnost od Grada za uređenje tih staza u cilju uređenja brdsko biciklističkih staza. Kada ćemo 

dobiti suglasnost? Gordana Piskač: U ponedjeljak ćete dobiti odgovor da smo mi suglasni s tim 

aktivnostima u smislu da ćemo i to staviti unutar našeg velikog projekta ali samu suglasnost za 

aktivnosti na terenu morate tražiti od Hrvatskih šuma i od privatnika ako je to u privatnim 

šumama.  

- Davorin Klobučar zatražio je informaciju  vezanu uz uređenje odnosno ograđivanje groblja u 

Kuželju. Gordana Piskač navodi da je potrebno znati što želimo raditi, potrebno je otići na teren, 

napraviti troškovnik i sukladno tome donijeti odluku. 

Gradonačelnik: Groblje u Kuželju zahtjeva standard kao i sva druga groblja, sukladno tome a 

naravno prije svega u zavisnosti o financijskim mogućnostima, Skupština je odobrila odnosno 

donijela Financijski plan i program rada Risnjaka za 2017. i naravno da je to nešto što nije u 

programu. To govori da nije postojao nikakav troškovnik koji bi govorio što to financijski znači 

odnosno koja sredstva bi trebalo osigurati za groblje u Kuželju. To ne znači da se stvari ne mogu 

i mijenjati ali mi ne možemo raditi mimo Plana i Programa. Svaki plan i program mora imati 

podlogu u financijskim sredstvima, prema tome to je sigurno nešto što treba napraviti ali prvo 

treba napraviti troškovnik da vidimo što je to.  Davorin Klobučar navodi da je te radove 

dogovarao s bivšim direktorom Risnjaka i oni su uvršteni u Plan i Program Mjesnog odbora 

Brod na Kupi. Stvar je alarmantna, a ipak se odgađa već dvije godine. Gradonačelnik navodi da 

postoje prioriteti, da će se i taj problem riješiti ali treba ići korak po korak.  

 

MIRNA JANEŠ 

- Izrađeni su zahtjevi za isplatom sredstava prema svim JLS za usluge „Pomoć u kući“ i 

Logopedicu. 

- Održan je sastanak s osobnom asistenticom u nastavi Dijanom Piškor te s majkom njene 

štićenice. Roditelji djece o kojima brinu asistenti u nastavi odlučili su da će napisati jednu izjavu 

o tome koliko im taj program znači. 

- Javilo se dvoje novih kućanstava na području Grada Delnica za uslugu „Pomoć u kući“ te jedno 

za područje Općine Skrad koji su putem medija saznali za taj program. 

- Izrađen je i dostavljen tražen izvještaj prema nadležnom Ministarstvu kako bi ishodili sredstva 

odnosno drugu ratu uplate za provođenje projekta prijevoz korisnika. Održan je sastanak na tu 

temu s doktoricom Anitom Komljenović. 

- U tijeku je prikupljanje i izrada dokumentacije radi javljanja na javni natječaj za poslovni 

prostor koji koristi logopedica. 

- Održani su individualni sastanci s djelatnicima. 

- Revizija procijene zaštite na radu je odgođena za idući tjedan. 

- Održan je sastanak sa zamjenikom načelnika Ravne Gore na temu provođenja programa „Pomoć 

u kući“ na njihovom području. 

- Logopedica je jučer imala intervju u sklopu dnevnika Radija Gorski kotar. 

 
ĐULIO JUSUFI 

- U pripremi su dvije točke za Gradsko vijeće: Godišnje izvršenje proračuna i nova Odluka o 

lokalnim porezima. 

- Isplata stipendija. 

- Radi se na projektu „Promicanje održivog razvoja prirodne baštine“. 

- Danas će se održati seminar u Opatiji na temu tip operacije 7.4.1. 

- Stiglo je odobrenje od Ministarstva kulture za projekt na koji smo prijavili pogrebnu kočiju. 

Odobreno je 70.000 kuna od 320.000 koliko je prijavljeno.  



- Poslani su upitnici o fiskalnoj odgovornosti. Rok za predaju je 31.3.2017. godine. 

- Radi se na izvješću o nepravilnostima. Rok za predaju je 31.3.2017. godine. 

 
IVANA PLEE 

- Aktivnosti vezane uz pripremu za izdavanje knjiga, uz nabavu dnevnog i tjednog tiska. 

- Rad s korisnicima. 

- Radilo se na nabavi knjižne građe.  

- Uvođenje novih knjiga u knjižnični program. 

- Unosili su se računi za knjige u knjigu ulaznih računa. Izračunavala se stvarna cijena knjiga. 

- Razvrstavanje knjiga po dobavljačima i nakladnicima. 

- Ažuriranje weba. 

- Održana je „Noć velikih čitanja“. 

- Aktivnosti vezane uz pripremu za „Tjedan dobre dječje knjige“ u suradnji s Gradskom 

knjižnicom Rijeka, zadnji tjedan u travnju.  

- Dogovor za književni susret učenika Osnovne škole sa Želimirom Hercigonjom. 

- Dogovor za predavanje logopeda. 

- Radilo se na digitalizaciji nove slikovnice. 

- Održana je Pričaonica priča i Kreativna radionica. 

- Odrađena je radijska emisija „Čitateljski kutak“. 

- Uređenje jednog izloga povodom Dana žena. 

- Uređenje drugog izloga povodom Dana hrvatskog jezika. 

- Oformljen je čitateljski klub. Prijavilo se preko tridesetak ljudi. Odabrali su tri knjige. S obzirom 

da imamo malen broj naslova koje su odabrani, dogovaramo se o međuknjižničnoj posudbi s 

Gradskom knjižnicom Rijeka. 

- Radilo se na preslagivanju polica na dječjem odjelu. 

 
IVA ŽAGAR 

- Napravljene su fakture za javne površine za veljaču i za grobarinu za groblje u Delnicama. 

- Očišćen je kanal u Krivcu.  

- Odrađeno je čišćenje grana u parku. 

- Odrađeno je čišćenje rizle. 

- Odrađeno je pražnjenje kanti za smeće po gradu i na groblju. 

- Odrađeno je čišćenje javnih i zelenih površina. 

- Organizirano je dežurstvo u Radničkom domu za potrebe održavanja koncerta Grupe Vigor. 

- Organizirano je dežurstvo za nedjelju u smislu čišćenja javnih i zelenih površina. 

 
TIHANA LJUBOJEVIĆ 

- Obilježen je Dan vrtića uz gostovanje produkcije „Z“ predstavom „Put oko svijeta“. Nakon toga 

je uslijedilo druženje uz tortu na kojem su prisustvovala i djeca iz „Male škole“. U ime Grada 

je bila gospođa Nada Glad. 

- U srijedu je obilježen Dan žena uz razne aktivnosti.  

- Izvršili smo uvid u rad pripravnice. 

- Aktivnosti vezane uz narudžbu stručne literature.  

- Pripreme za manifestaciju „Gorski kotar u metropoli“.  

- Stigao je nalaz prosvjetne inspektorice. Nalaz je odličan. Dobili smo samo jedan zadatak da 

protokol o postupanju u kriznim situacijama ugradimo u Godišnji plan i program. 

 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- Odrađeno je čišćenje garaža. 

- Odrađeno je ispitivanje veza i čišćenje cijevi. 

- Odrađeno je punjenje boca i izolacionih aparata. 

- Odrađen je popravak video nadzora. 

- Vožnja školske djece u Lokve. 

- Redovne aktivnosti. 



ALEN UDOVIČ 

- Održan je sastanak u Upravno odjelu za kulturu, sport i tehničku kulturu PGŽ te u Upravnom 

odjelu za regionalni razvoj PGŽ. 

- Održan je sastanak s inženjerima vezano za aktivnosti koje nas očekuju u Delnicama i na Platku.  

- Razmišlja se o završetku sezone na Platku s obzirom na vremenske prilike.  

- Ostale redovne aktivnosti. 

 
MARTINA PETRANOVIĆ 

- Ovaj tjedan su pripremljeni i izrađeni svi akti potrebni za raspoređivanje kolege Tibora na radno 

mjesto nakon položenog državnog stručnog ispita. 

- Pripremljena je dokumentacija vezana uz polaganje stručnog ispita kolegice Rožić. 

- U suradnji s knjigovodstvom izrađen je prijedlog nove Odluke o lokalnim porezima Grada 

Delnica. 

- Napravljena je korektura i lektura Službenih novina. Otisnute su i poslane u Nacionalnu 

sveučilišnu knjižnicu i Središnji digitalni ured. 

- Napravljeno je izvješće o provedbi Zakona o savjetima mladih.  

- Radi se na akcijskom planu za Rome. Danas se još očekuju podaci od Osnovne škole o završenoj 

razini obrazovanja. 

- Poslana je obavijest o raspisivanju javnog poziva za članove Savjeta mladih Srednjoj školi i 

udrugama s područja Grada. 

- Napravljen je jedan sporazumni raskid ugovora o stipendiranju za kandidatkinju koja je dobila 

sveučilišnu stipendiju Grada Rijeke. 

- Udruzi Gradova je poslan dopis vezano uz oblik suradnje sa Savezom izviđača Republike 

Hrvatske. 

- Poslan je dopis vlasnicima garaža u Frankopanskoj ulici. 

- Ugovor o prijenosu duga vezano uz koncert HRM Klape Sv. Juraj. 

 

 

Dovršeno u 8,35 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 

 

 


